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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Lotta Edholm (L)

2024/25:1073 Skolsäkerhet

Regeringen har presenterat förslag gällande hur vi ska få säkrare och tryggare 
skolor. Det är viktigt att vi jobbar snabbt och långsiktigt med dessa frågor. För 
våra barn och unga ska fortsatt känna sig trygga när de åker till skolan. 

Regeringen baserar sina förslag till stor del på delbetänkandet Skolor mot brott 
från Skolsäkerhetsutredningen, som den tidigare socialdemokratiska regeringen 
tillsatte. 

Regeringen och skolministern var stolta över de kraftfulla satsningar som skulle 
göras. Problemet är att det följer SD-regeringens vanliga tillvägagångsätt, 
nämligen att underfinansiera sina förslag och lämna kommunerna i sticket. För 
när regeringen säger sig gå längre än utredningen i sina förslag finansieras 
dessa med hälften av det som utredningen ansåg skulle behövas för att 
genomföra dess förslag. 

Därför är min fråga till statsrådet Lotta Edholm:

 

Avser statsrådet förtydliga vilka av skolornas befintliga uppdrag som ska 
nedprioriteras om inte finansieringen räcker även till de nya uppdragen? 

………………………………………

Niklas Sigvardsson (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2025-04-16
Besvaras senast
2025-04-23 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


